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Beste mensen, leden van de Stadstafel “Zevenbergen”,  

We zijn vorige jaar aardig stilgevallen om de u allen zeer bekende redenen.  Veel aandacht ging uit 

naar het dagelijkse nieuws en wat dat betekent voor ieder persoonlijk. 

De zorg om eigen gezondheid of van dierbaren en hoe te handelen. Steeds minder motivatie om de 

gemeenschappelijke ontwikkelingen in de gemeente Moerdijk te volgen of aan deel te nemen. 

Contact op afstand, veelal digitaal haalden een beetje de snelheid uit ons drukke dagelijkse leven. 

Maar door het volhouden van de maatregelen en de lopende vaccinatie lijkt het erop dat we het tij 

gaan keren en vertrouwen op positieve ontwikkelingen de komende maanden.    

Wat is er zoal gebeurd na de laatste fysieke meeting op 27 jan. 2020. 

Deze Stadstafel was druk bezocht en hebben we o.a. in groepjes doorgepraat over de ontwikkelingen 

rond sport- en zwemvoorzieningen. 

Sport accommodatie: 

Er is een werkgroep Sportaccommodatie gevormd die op 22 juni 2020 fysiek en digitaal vergaderde. 

Hierin heeft projectleider Corina Segeren ons bijgepraat over de status van het project 197. 

En hebben de leden allerlei vragen en aanbevelingen meegeven.  Ook zijn er inmiddels door haar 

allerlei  informatieve gesprekken gevoerd met scholen en sportclubs.  

We verwachten daar komen weken meer over te horen en een meeting te plannen. 

De Bosselaar.  

Spannend was het of het zwembad de Bosselaar afgelopen zomer kon opstarten en opengaan.  Via 

allerlei gesprekken en mediaberichten is er veel aandacht voor gevraag en de noodzaak aangegeven. 

De corona omstandigheden maakten het lastig, maar gelukkig hebben gemeente en Optisport het 

mogelijk gemaakt en konden inwoners deze zomer hiervan genieten. 

 

Op 27 febr. 2020 is het rapport evaluatie en exploitatie zwembaden/Optisport van Verbaell met het 

bestuur gedeeld. In afwachting van verdere stappen van de raad.  

Inmiddels is er gekozen voor verlenging van de contracten en verder onderzoek naar de te nemen 

beslissingen over de toekomst van beide baden. 

Afgelopen week zijn daarvoor de plannen van b & w bekend geworden. De toekomst voor de 

Bosselaar is nu in geding en is opvallend in het nieuws geweest. 
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Een mogelijke keuze voor een nieuw compleet zwembad in Klundert is begrijpelijk maar; 

We willen wel serieuze aandacht voor de Bosselaar en verwachten dat al het mogelijke wordt 

ondernomen om het draaiende te houden.  

En naast de vaste kosten per jaar ook ruimte moet zijn voor kleine noodzakelijke  investeringen  in 

sociale ruimtes en uitstraling. !   

Nieuwe website stads- en dorpstafels. 

Deze is al meerdere malen onder u aandacht gebracht en wil jullie nog eens op wijzen. 

Makkelijk bereikbaar. Via www.gebiedsplannen.nl  waar je kan kiezen uit alle tafels van Moerdijk. 

Blijf als tafelaar op de hoogte door de knop volgen te activeren. ! of als je actief mee wil doen, maak 

dat een account aan en praat mee. !  

Verder zijn we in gesprek met de al langer bestaande stadsraad waar nog een groepje leden actief 

zijn op allerlei sociale terreinen. 

Het idee is om met hen als werkgroep sociaal onder de paraplu van stadtafel samen te gaan 

werken.    

We kijken met verlangen uit naar de eerstvolgende meeting waarin we elkaar weer live kunnen 

ontmoeten. 

 

Met vriendelijke groet, 

David de Jonge.  (voorzitter) 
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